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1.Kokouksen avaaminen  
 

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 12.21. 

2. Kokouksen järjestäytyminen  
 

Valitaan puheenjohtajaksi Vilma Hovi 
Valitaan sihteeriksi Heini Maula 

 
Läsnäolijat:  

 
Vilma Hovi puheenjohtaja 
Heini Maula sihteeri 
Saara Nissi 
Elisa Kähkönen  
Ingá Ryhänen 
Eevi Pitkänen  
Eerika Kuurne  
Noora Silla 
Sonja Mansikkamäki etänä zoomin kautta  
Anni Hakala etänä zoomin kautta 
Viljami Honkiniemi etänä zoomin kautta, paikalla päätöskohdat 7.1-16 

 
 

3.Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

Päätös:  Esityksen mukaan 
 

4.Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi  
 



Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta. 
 

Päätös: Lisätään kohdaksi 14. Vicon kevätkokouksen edustajat 
Hyväksytään esityslista tehdyin muutoksin. 

5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen 
tarkastaminen 
 

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat. 
 

Päätös: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat seuraavassa kokouksessa.  
 

6.Ilmoitusasiat 
 

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi. 
 

Reettoreiden, Vostokin, Translan ja Lexican yhteinen liikuntavuoro jatkuu taas 
maanantaisin klo 19-20.30.  
Viljami Honkiniemi osallistui VIMO Ops -ryhmän tapaamiseen 19.08. 
TREY ehdottaa Reettorit ry:n kauden 2019 puheenjohtajaa Ville Jäppistä SYLin 
hallituksen jäseneksi. 
Orientaatioviikon ensimmäiseen päivään 17.8. sekä kampussuunnistukseen osallistui
33 fuksia ja 7 tuutoria. 
18.8.Viestinnän infotilaisuuteen, sisu-työpajaan ja tutustumishetkeen osallistui 34 
fuksia ja 6 tuutoria 
19.8. Vostokin kanssa järjestettyihin fuksibileisiin osallistui reettoreiden 26 fuksia ja 6 
tuutoria sekä Vostokilta 66 opiskelijaa 
20.8. Darrapiknikille Vostokin kanssa osallistui 32 reettoria  
21.8. Tamperekierrokselle osallistui 28 fuksia ja 4 tuutoria  
24.8. Pyynikin munkkikahveille osallistui 37 reettoria 
25.8. Reettorikämppäapproille osallistui 21 fuksia sekä 12 tuutoria ja vanhempaa 
opiskelijaa 
26.8. Kyykkätreeneihin osallistui 23 reettoria  

 
 
Päätös: Esityksen mukaan  

 



7.Talousasiat 
 

Tilillä nyt: 3532,17€ 
Käteiskassassa nyt: 602,41€ 

7.1 Haalareiden tilaaminen 
 

Esitys: Päätetään tilattavien haalareiden määrä ja hinta fukseille. Budjetoidaan 
haalareiden tilaukseen. 

 
Keskustelu: Yksi haalari maksaa painatuksineen ja lisävarusteineen 63,78€, 16 
painatusta. 32 fuksia tilannut haalarit.  

 
Päätös: Päätetään tilata 32 haalaria Tamfoliolta, tilaus tulee maksamaan yhteensä 
2040,96€.  Yhteistyötuloja on saatu tarpeeksi, jotta haalareihin ei tarvitse käyttää 
reettoreiden omaa rahaa. Fukseille haalarit tulevat maksamaan 27€. 

 

7.2. Reettorit ry & Julli Katollaan haalarimerkkien lisätilaus 
 
Esitys: Keskustellaan tilattavien haalarimerkkien määristä. Rahastonhoitaja ehdottaa 
Reettorit ry -logomerkin tilausmääräksi 80-100kpl, aiempi erä merkistä on loppunut. 
Julli katollaan -merkkiä jäljellä edellisestä erästä 22kpl. Budjetoidaan haalarimerkkien 
tilaukseen. 
 
Keskustelu: Rahastonhoitaja Ingá Ryhänen on pyytänyt Promlerilta tarjoukset 
molemmille merkeille useammille kappalemäärille. Logomerkkiä olisi hyvä tilata 100 
kappaletta ja Katollaan-merkkiä noin 50 kappaletta. Reettorit ry -merkin hinnaksi 
näillä kappalemäärillä tulee 107 euroa ja Katollaan-merkin hinnaksi 107 euroa. 
 
Päätös: Päätetään tilata Reettorit ry -merkkiä 100 kpl ja Julli katollaan -merkkiä 50 
kpl. Budjetoidaan 250 euroa haalarimerkkien tilaamista varten.  

8.Koulutuspolitiikka 
 

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista koulutuspoliittisista asioista koulutuspoliittisen 
vastaavan johdolla. VIMO OPS-ryhmässä ei juuri mitään opiskelijoita koskevaa, 



Viljami oli paikalla. Viljami menossa Iiris Ruohon kanssa suunnittelemaan 
VIMA1-projektiopintoja. Ideoita ja näkemyksiä kaivataan! 
 
Keskustelu: Projektiopinnoissa tärkeää käytännönläheisyys ja ohjeistukset, esimerkki 
projektit tai tehtävät. Treyn edustajistovaalit tulossa, reettorit voisivat kannustaa 
jonkinlaisella kampanjalla jäsenistöään äänestämään. 

 
Päätös: Esityksen mukaan 

 

9.Sidosryhmät ja yritysyhteistyö 

9.1 Alumnien someviikko 
 
Esitys: Keskustellaan someviikosta, jossa Instagramin (ja LinkedIn:in puolella) 
alumnit tai vanhemmat reettorit kertovat nykyisestä työstään sekä urapolustaan 
kyseiseen yritykseen. Mahdollisia alumneja/opiskelijoita, joita voisi kysyä: Ellariina 
Rautio, Janne Kajander, Sanni Ryhänen, Nina Hirvensalo, Carl Willandt (ig:ssä 
@carlosfin) 
Esimerkiksi kysymyksiä “Miten päädyit tähän työpaikkaan?” “Mistä kursseista oli 
hyötyä/mitä kävit sivuaineina, jotka edistivät mahdollisuuksiasi päästä kyseiseen 
paikkaan?” “Millainen urapolkusi on?” LinkedIn:iin voisi koota muutaman 
postauksen alumnien uratarinoista ja vinkeistä. 
 
Esitys 2: Kysytään osallistuneilta ja heidän työpaikoiltaan mahdollisuutta 
etävierailulle/vierailulle.  

 
Keskustelu: Alumnisomeviikko saa kannatusta. Eevi Pitkänen ja Sonja Mansikkamäki 
alkavat laittaa mahdollisille alumneille viestiä, jotta someviikon voisi järjestää 
syksyllä. 

 
Päätös: Esityksen mukaan 

 

9.2 Tapahtumat yhteistyökumppaniravintoloiden kanssa 
Doriksen, Bonkerin, Kaijakan ja Heidi’sin kanssa on yhteistyösopimuksessa sovittu, 
että järjestämme myös tapahtumia ravintoloissa. 

 



Esitys: Ideoidaan, millaisia tapahtumia ravintoloissa voisi järjestää ja sovitaan, ketkä 
lähtevät näitä edistämään. 

 
Keskustelu: Ideoidaan hallituksen kokoustapahtumaa Tequilas, tacos ‘n’ cocous 
Bonkeriin, mahdollisia sitsien jatkoja Kaijakkaan ja Kaljarallin jatkoja Dorikseen. 

 
Päätös: Esityksen mukaan 

 

10. Tapahtumat 

10.1 Lukuvuoden aloitusristeily 
Viimeisin tarjous 690e+10% alv 3.9. 17.00-20.00 MS Intti + 90e näköalasaunan 
käyttö. Samana iltana Haalaribileet Ilonassa, mitä risteilyn ja haalaribileiden välissä? 
Hinnaksi osallistujille ajateltu sama 15€ kuin viime vuosina. 
 
Esitys: Keskustellaan lukuvuoden aloitusristeilyn järjestelyistä ja budjetoidaan siihen.  
 
Keskustelu: Ilmoittautuminen alkaa 27. päivä ja päättyy keskiviikkona 2.9. klo 15. 
Hinnaksi 15€ per osallistuja. Osallistujamaksut tulevat kattamaan suurimman osan 
risteilyn kuluista, mutta budjetoidaan risteilyyn sillä oletuksella, että 
osallistujamaksuja saadaan ainakin 30 x 15€. 
 
Päätös: Budjetoidaan 350€ risteilyä varten. 
 

10.2 Sitsit Biopsin ja Cortexin kanssa 
Alustavasti puhuttu 5e osallistumismaksusta. Biopsi hoitaa rahaliikenteen. Teemana 
puisto; hipit, kemistit? Tapahtumailmo vasta ensi viikolla, Facebookin voi tehdä jo. 
 
Esitys: Käydään läpi sitsien järjestelyjä tapahtumavastaavien johdolla.  
 
Keskustelu: Puistositsit, johon kaikki tuovat omat juomat ja ruuat. Paikkaa pohditaan 
vielä. Jokaisella ainejärjestöllä 28 paikkaa, joille priorisoidaan vanhempia 
opiskelijoita. Järjestetään erikseen myös fukseille fuksisitsit.  
 
Päätös: Esityksen mukaan 

 
 



10.3 Syksyn muut tapahtumat 
 

Esitys: Keskustellaan ja ideoidaan syksyn muita tapahtumia, esimerkiksi 
RIP:  päivämäärä? (syys-, lokakuu) vaihtoehtoja: uusi yritys lipunryöstö/puistojumppa 
tai vaihtoehtoisesti vain pihaleikkejä (kirkkis yms.), curling, onko muita ideoita?  
ReettoriÄssä/Viestijämestari: päätetään päivämäärä (syys-, lokakuu?) ja paikka, joku 
kerhotila? Tehdään Facebook-tapahtuma.  

 
Keskustelu: Saara, Heini, Viljami, Eevi ja Noora alkavat suunnitella fuksisitsejä.  
Hallituslaiset voivat olla mukana Fuksikasteen rastipisteillä.  
Eerika Kuurne suunnittelee RIP-tapahtumaa, curlingia tai pesistä alustavasti 16.9.  
Reettoriässää suunnitellaan 6.10. Kissanmaan kerhotilalle. 
Ingá Ryhänen suunnittelee metsäretkeä viikolle 40. 
Myös Hyvä teko -tapahtumaa suunnitellaan. 

 
Päätös: Esityksen mukaan 
 

11. Tuutorointi 
 

Esitys: Käydään läpi tuutoroinnin kuulumiset tuutorivastaavan johdolla. Budjetoidaan 
tuutorointiin lisää rahaa fuksien määrän kasvun takia. 
 
Keskustelu: Tuutorointi on mennyt hyvin ja fuksit osallistuneet aktiivisesti 
tapahtumiin. Uusien fuksien myötä tuutoroinnin budjettia olisi hyvä kasvattaa.  
 
Päätös: Nostetaan tuutoroinnin budjettia 200 eurolla, eli tuutorointiin kaudelle 2020 
on varattu 550 euroa. 
 

12. Viestintä 
 

Esitys: Keskustellaan nettisivuista ja niiden sisällöntuotannosta. Sovitaan, ketkä 
alkavat ideoida uutta sisältöä. 
 
Keskustelu: Nettisivuille uutta sisältöä alkavat ideoida Vilma Hovi, Eevi Pitkänen, 
Heini Maula ja Elisa Kähkönen. 
 



Päätös: Esityksen mukaan 
 

13. Syksylle siirretyn kevätkokouksen 
ajankohdan päättäminen 

 
Esitys: Päätetään kevätkokouksen päivämäärä ja aika. 

 
Keskustelu: Kevätkokous järjestetään maanantaina 7.9. klo 16.30-18.30 Päätalo A4 
luentosalissa 

 
Päätös: Esityksen mukaan  

14. Vicon kevätkokouksen edustajat 
Esitys: Päätetään edustajat Vico ryn:n kevätkokoukseen 31.8.2020 klo 19. 

 
Keskustelu: Viljami Honkiniemi edustaa. 

 
Päätös: Esityksen mukaan 

15. META 
 

Siirretään 16. maaliskuuta kokouksessa hallituksen virkistäytymistä varten budjetoitu 
30 euroa hallituksen syksyn saunailtaa varten, koska kevään virkistäytyminen 
peruuntui koronaviruksen vuoksi. 

16. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 14.22. 

 

 

 

 

 



 

Pöytäkirja hyväksytty 14.09.2020 

Tampere 
 
 
 
 
 
 
 
Vilma Hovi Heini Maula 
Puheenjohtaja Sihteeri 

 


